

Disclosure Form:

Qatar Navigation Q.P.S.C. (Milaha) discloses its financial statements for the year 2020

Qatar Navigation Q.P.S.C. disclosed its financial statements for the year ended 31.12.2020. The statements show that the net profit is QR 59 million compared to a net profit of QR 547 million for the previous year.

Earnings per Share (EPS) amounted to QR 0.05 for the year ended December 31, 2020 compared to EPS of QR 0.48 for the previous year.

The Board of Directors decided to recommend to the General Assembly to distribute a 30% cash dividend of the par value of a share, equivalent to QR 0.3 per share for the approval at the General Assembly on 16 March 2021.

شركة الملاحه القطرية ش.م.ع.ق. (ملاحه) تفصح عن بياناتها
المالية لعام 2020

أفصحت شركة الملاحه القطرية ش.م.ع.ق. (ملاحه) عن بياناتها المالية للسنة المنتهية في 2020/12/31، حيث بلغ صافي الربح 59 مليون ريال قطري مقارنة مع صافي ربح قدره 547 مليون ريال قطري عن العام السابق. كما بلغ العائد على السهم 0.05 ريال قطري عن السنة المالية المنتهية في 2020/12/31 مقارنة مع عائد على السهم قدره 0.48 ريال قطري عن العام السابق.

قرر مجلس الإدارة التقدم بتوصية للجمعية العمومية للشركة بتوزيع أرباح نقدية بواقع 30% من القيمة الاسمية للأسهم بما يعادل مبلغ 0.3 ريال للسهم الواحد للموافقة عليها في إجتماع الجمعية العمومية بتاريخ 2021/3/16.